
 

 

Z Á P I S 
 

ze 3. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 01.02.2023 

 
Dne 01.02.2023 se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Zasedací místnost Magistrátu města Karlovy Vary, Moskevská 2035/21, 3. patro 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17:30 hodin 

 

Přítomni:            Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Mgr. Jiří Frühauf (příchod v 15:20 hodin), 

Václav Skuhravý, Petr Nimrichter, Ing. Tomáš Matějček 

  

Omluveni:          Dott. Mag. Radka Murasová 

  

Neomluveni:  / 

 

Hosté:  Martin Dušek – náměstek primátorky 

 Stanislav Štípek – předseda Sportovní unie Karlovarska, a zástupce FC Slavia K.V. 

 Marcela Kotěšovcová – zástupci Tenisového klubu Lokomotiva K.V. 

  

 

  

 

  

Program jednání 

  

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání komise 

3. Žádosti o dotace na rok 2023 

4. Různé 

 

Jednání zahájil předseda komise Mgr. Viktor Linhart a přivítal přítomného hosta.  

 

 

1. Schválení programu 

 

Program jednání byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter,  

 Ing. Tomáš Matějček 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání komise  

 

Zápis z předchozího jednání komise STv byl schválen.   

 

pro:    Mgr. Viktor Linhart, Zdeňka Batíková, Václav Skuhravý, Petr Nimrichter,  

 Ing. Tomáš Matějček 

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo 

 

Usnesení bylo přijato 

 

 

3. Žádosti o dotace na rok 2023  

 

Členové komise pokračovali v podrobném seznamování se s jednotlivými doručenými žádostmi o 

poskytnutí dotace z rozpočtu Statutárního města Karlovy Vary, zejména pak s informacemi o činnosti, které 

žadatelé poskytli v příloze č. 7 „Podrobné informace k žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu Statutárního 

města Karlovy Vary – na činnost tělovýchova a sport“. 
 

Žádostmi se bude komise dále zabývat na svém dalším jednání.  

 

4. Různé 

 

Marcela Kotěšovcová (členka TK Lokomotiva) informovala členy komise o stávající finanční situaci klubu.  

Informovala, že vzhledem k tomu, že v Dalovicích již není nafukovací hala v provozu, podařilo se klubu 

získat více finančních prostředků z pronájmu haly v areálu TK Lokomotiva, neboť sportovci, kteří využívali 

halu v Dalovicích nyní hraje v hale TK Lokomotiva. Tyto získané finanční prostředky  pomohou klubu 

zaplatit první fakturu za plyn, u kterého od 01/2023 skončila fixace. Informovala, že předpokládaná spotřeba 

plynu (po ukončení fixní ceny) je 600 tis. Kč za 5 měsíců. Uvedla, že klub má také další výdaje spojené 

s provozem, např. náklady na el. energii, náklady na správce areálu, náklady na telefony a internet a další.  

Členové komise diskutovali s paní Kotěšovcovou o možnostech jiného nastavení financování klubu. Navýšit 

příjmy lze mnoha způsoby např. navýšením členských příspěvků, navýšením cen za pronájmy kurtů i haly, 

změnou financování trenérů, hledáním sponzorů a také maximálním využíváním jiných dotačních 

prostředků.  

Závěrem Viktor Linhart paní Kotěšovcové poděkoval za podání informací týkajících se chodu klubu a za 

zodpovězení všech dotazů a uvedl, že komise sportovní a tělovýchovy je si vědoma problematiky nedostatku 

finančních prostředků všech sportovních organizací, který je způsoben navýšením cen za energie., avšak 

komise sportovní a tělovýchovy disponuje omezenými finančními prostředky, které může v roce 2023 mezi 

žadatele rozdělit.  

 

 

Další jednání komise se uskuteční dne 13.02.2023 od 15:00 hodin v zasedací místnosti ve 3. patře 

budovy Magistrátu města Karlovy Vary.   

 

Dne: 02.02.2023 

Zapsal: Gabriela Kavková                         __________________ 

           

 

                                                                          

                                            __________________ 

 Mgr. Viktor Linhart  

   předseda komise 


